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PM Rotel I (Dnr KS 2024/1126) 

Anmälan av Lägesrapport program Stockholms 
Framtida Vattenförsörjning (SFV) september 2024 
 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Karin Wanngård 

Sammanfattning av ärendet 

Lägesrapport för projektet Stockholms Framtida Vattenförsörjning ska föreläggas 

koncernstyrelsen för Stockholms Stadshus AB två gånger per år. 

Stockholms Stadshus AB beslutade den 14 oktober 2024 att godkänna anmälan av 

bifogad lägesrapport avseende projekt Stockholms Framtida Vattenförsörjning, och 

att överlämna lägesrapporten till kommunstyrelsen för kännedom. 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Föredragande borgarrådets synpunkter 

Jag föreslår att lägesrapport avseende projekt Stockholms Framtida Vattenförsörjning  

godkänns. 

Stockholm den 11 december 2024 

Karin Wanngård 

Bilaga 

Lägesrapport Program Stockholms framtida vattenförsörjning (SFV) september 

2024, dnr KS 2024/1126-1.1 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

Anmälan av lägesrapport avseende projekt Stockholms Framtida 

Vattenförsörjning godkänns. 
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Reservation av borgarråden Christofer Fjellner och Andrea Hedin (båda M) och 

borgarrådet Jan Jönsson (L) enligt följande. 

Vi föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

1. Att delvis godkänna förslag till beslut.  

2. Att därutöver anföra  

I november 2018 initierades Programmet Stockholms Framtida Vattenförsörjning 

(SFV), som omfattar vattenverk, ledningsnät och reservoarer. Programmet sträcker 

sig fram till 2050 och har en totalbudget på 22 miljarder kronor, i 2024 års 

penningvärde. SFV:s omfattning gör att det har en betydande påverkan för hela 

kommunkoncernens investeringsportfölj och det är av stor vikt att programmet 

hanteras med stort kostnadsfokus.  

Föreliggande lägesrapport för SFV beskriver sammanfattningsvis bolagets arbete med 

programmet. Men bolaget konstaterar att ytterligare arbete måste göras för att 

analysera och säkerställa att programmet genomförs i tid och inom beslutade 

ekonomiska ramar.  

Det har gått snart sex år sedan SFV påbörjades och det ekonomiska läget har 

förändrats mycket sedan dess. Mot bakgrund av stadens och bolagets mycket stora 

investeringsvolymer men också förändrade demografi – som innebär att prognosen 

för befolkningstillväxten i Stockholmsområdet justeras ned – instämmer vi i 

koncernledningens synpunkter att det är centralt att programmets olika 

ambitionsnivåer utvärderas.  

När bolaget under 2025 presenterar underlag för programdirektiv förväntar oss därför 

att olika ambitionsnivåer och konsekvenserna av dessa, bland annat ur ett ekonomiskt 

perspektiv, kommer att redovisas. Viktiga målkonflikter måste belysas och 

investeringar behöver prioriteras.  

Kommunstyrelsen 

Reservation av Jonas Nilsson (M), Jan Jönsson och Isabel Smedberg-Palmqvist 

(båda L), Jonas Naddebo (C) och Nike Örbrink (KD) som är likalydande med 

Moderaternas och Liberalernas gemensamma reservation i borgarrådsberedningen. 
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Ärendet 

Lägesrapport för projektet Stockholms Framtida Vattenförsörjning ska föreläggas 

koncernstyrelsen för Stockholms Stadshus AB två gånger per år. 

Stockholms Stadshus AB beslutade den 14 oktober 2024 att godkänna anmälan av 

bifogad lägesrapport avseende projekt Stockholms Framtida Vattenförsörjning, och 

att överlämna lägesrapporten till kommunstyrelsen för kännedom. 

Remissammanställning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 8 november 2024 har i 

huvudsak följande lydelse. 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen godkänner anmälan av 

lägesrapport avseende projekt Stockholms Framtida Vattenförsörjning september 

2024. 


